
Fra: Jon Askeland 
Sendt: 23. november 2015 19:12 
Til: Per Erik Lykstad 
Kopi: liv.janne.hauge@radoybemanning.no; fmhopostmottak@fylkesmannen.no; 

Jon Anders Martinussen; Jostein Borlaug; Jarle Landås; Postmottak Radøy 
Emne: SV: Asylmottak Radøy 
 
Hei! 
Radøy kommune er kjend med føringane som gjeld, og saka vert handsama i ekstraordinært 
kommunestyremøte, truleg den 2. desember. 
 
Med helsing 
Jon Askeland 
Ordførar 
Radøy kommune 
Tlf 47 45 97 20 
Tlf 56 34 90 10 
WWW.radoy.kommune.no 
 
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Per Erik Lykstad [mailto:per-erik@mottaksdrift.no]  
Sendt: 23. november 2015 17:57 
Til: Jon Askeland 
Kopi: liv.janne.hauge@radoybemanning.no; fmhopostmottak@fylkesmannen.no; Jon Anders 
Martinussen 
Emne: Asylmottak Radøy 
 
 
>  
> Vi er gjort kjent med at behandling av bruksendring av Hordabøheimen ble utsatt til 
kommunestyrebehandling. UDI vil tildele kontrakter ca 4 des. Neste kommunestyremøte i Radøy er slik vi 
forstår det satt til 10 desember .  
>  
> Det er gitt klart uttrykk fra departement at saker om bruksendring til asylmottak skal behandles så 
hurtig som mulig. Dette pga det store behovet for mottaksplasser .  
>  
> Vi mener at å utsette behandlingen til den 10 desember er i klar strid med nasjonale føringer. 
>  
> Vi ber derfor Radøy kommune om å forholde seg til dep. føringer og snarest behandle denne saken.  
 
>  
> Per Erik Lykstad             
Daglig leder 
Norsk Mottaksdrift AS 
>                                                     
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